
Junts reclama al Senat que es millori lÕenlla� de lÕN-II a

Montbarbat

Bagu�, escoltant les explicacions de lÕalcaldessa a

lÕacc�s a Montbarbat EPA.

El senador giron� de Junts, Joan Bagu�, dur� a la cambra alta

espanyola la petici� de Ma�anet de la Selva de millorar

lÕencreuament de lÕN-II amb la urbanitzaci� de Montbarbat. Bagu�,

reunit la setmana passada amb lÕalcaldessa, Nat�lia Figueras, i

edils del govern local, ha registrat una bateria de preguntes a la

comissi� de Transpor ts i Territori per saber si lÕEstat preveu fer

actuacions per reduir la perillositat en aquest punt. El ministeri va

donar per acabades les obres al juliol..Per� per lÕalcaldessa, Nat�lia

Figueras, Ò�s urgent desencallar projectes i propostes que mai

acaben de materialitzar-se com �s el cas de lÕN-II, en concret a

lÕentrada a la urbanitzaci� de Montbarbat, on viuen unes 1.800

persones que cada vegada que entren i sur ten sÕhi juguen la vidaÓ.

Bagu� va constatar que �s Òun tram amb un volum impor tant de tr�nsit, on hi ha lÕacc�s a aquesta urbanitzaci�,

que t� un canvi de rasant i un perill evident, tamb� per al transpor t escolar que hi arriba. Encara que sÕha avan�at

en les actuacions previstes en dÕaltres punts, hem de vetllar perqu� no hi hagi una tardan�a de 20 anys a

resoldre aquest punt.Ó
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